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Onderwerp

Legalisatie PAS melders

Aan de leden van Provinciale Staten

1. Kent u het bericht ‘Geen hulp van Rijk voor minstens 259 boerenbedrijven’1 en ‘Deel PAS-melders valt

af bij legalisatieprocedure’2

Antwoord

Ja.

2. Kunt u aangeven om hoeveel Zuid-Hollandse bedrijven het hier gaat? 

Antwoord

De legalisatie van PAS-melders is primair de verantwoordelijkheid van het Rijk. Het Rijk heeft in dit

kader het legalisatieprogramma PAS-meldingen ingericht. Het legalisatieprogramma richt zich op het

legaal maken van bedrijven (projecten) die in de PAS-periode (2015-2019) een PAS-melding hebben

ingediend voor activiteiten die onder het PAS zijn gestart of gewijzigd. Zo moet de depositie meer dan

0,05 en minder dan 1,00 mol/ha/jaar bedragen en moet het een oprichting/uitbreiding/verandering

betreffen in de meldingsplichtige categorie. Landelijk zijn er criteria geformuleerd om te kunnen

toetsen of aanmeldingen voor het legalisatieprogramma voor legalisering in aanmerking komen. Tot nu

toe blijken in Zuid-Holland 35 van de ongeveer 200 aanmeldingen geen PAS-melders te zijn en dus niet

voor legalisering in aanmerking te komen. Dit is een voorlopig aantal omdat van ongeveer de helft van

het totaal aantal aanmeldingen nog niet de benodigde informatie is ontvangen om te kunnen

verifiëren  of ze PAS-melder zijn en onder het legalisatieprogramma vallen. Deze bedrijven krijgen de

gelegenheid om hun aanmelding aan te vullen.

Bij een klein aantal dossiers komt uit de verificatie naar voren dat inmiddels geen natuurvergunning

nodig is en dit is aan de betreffende melders bevestigd door een bestuurlijk rechtsoordeel.

                                                                                      

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2023/08/10/geen-hulp-van-rijk-voor-minstens-259-boerenbedrijven-

a4171708?utm_medium=email&utm_source=sharpspring&sslid=M7M0NDIwMjMxsLC0AAA&sseid=MzI1Nze1NDcxMQIA&jobid=c

2331be6-e207-4891-a12b-d2b3d7a79ffa

2 https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2023/08/11/deel-pas-melders-valt-af-bij-legalisatieprocedure

https://www.nrc.nl/nieuws/2023/08/10/geen-hulp-van-rijk-voor-minstens-259-boerenbedrijven-a4171708?utm_medium=email&utm_source=sharpspring&sslid=M7M0NDIwMjMxsLC0AAA&sseid=MzI1Nze1NDcxMQIA&jobid=c2331be6-e207-4891-a12b-d2b3d7a79ffa
https://www.nrc.nl/nieuws/2023/08/10/geen-hulp-van-rijk-voor-minstens-259-boerenbedrijven-a4171708?utm_medium=email&utm_source=sharpspring&sslid=M7M0NDIwMjMxsLC0AAA&sseid=MzI1Nze1NDcxMQIA&jobid=c2331be6-e207-4891-a12b-d2b3d7a79ffa
https://www.nrc.nl/nieuws/2023/08/10/geen-hulp-van-rijk-voor-minstens-259-boerenbedrijven-a4171708?utm_medium=email&utm_source=sharpspring&sslid=M7M0NDIwMjMxsLC0AAA&sseid=MzI1Nze1NDcxMQIA&jobid=c2331be6-e207-4891-a12b-d2b3d7a79ffa
https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2023/08/11/deel-pas-melders-valt-af-bij-legalisatieprocedure
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3. Hoe wil het college omgaan met deze uitkomsten? 

Antwoord

Het college zet zich binnen het legalisatieprogramma in voor legalisatie van PAS-melders. Bekeken

wordt welke onderdelen van het gebiedsproces rond ZH-PLG bij kunnen dragen aan legalisatie van PAS-

melders. Daarnaast  blijft het college samen met andere provincies doorlopend in gesprek met het Rijk

over oplossingen voor vraagstukken over vergunningen.

4. Op welke wijze toetst het college de juridische houdbaarheid van de maatregelen, die genomen

worden? 

Antwoord

Bij intern of extern salderen wordt getoetst op basis van wet- en regelgeving en jurisprudentie.

Wanneer een natuurvergunning nodig is worden de vereiste toetsen in dit kader uitgevoerd.

5. Heeft het college in beeld hoeveel Zuid-Hollandse bedrijven gegevens onjuist hebben ingevuld bij de

PAS aanmelding? Zo nee, hoe en wanneer denkt het college dit in beeld te krijgen? Zo ja, om hoeveel

bedrijven gaat het? 

Antwoord

Zie de beantwoording onder vraag 2.

Den Haag, 12 september 2023

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA drs. J. Smit


